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CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS 
Acta número 1/2023 

 
A la vila d’Argentona, comarca del Maresme, el 15 de març de 2023 es reuneixen al Saló de 
Plens, per tal de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal d’Esports els següents 
membres de la mateixa: 
  
Sr. Joaquim Perejoan Hernández, regidor d’Esports i president del Consell 
 
Sr. Mario Lloret Riera, representant del Club Natació d’Argentona 
Sra. Elena Sánchez i Prieto, representant del Club Natació d’Argentona 
Sra. Judith Espinalt i Brillas, representant del Patinatge Artístic Argentona 
Sr. Joan Vera Dominguez, representant del grup municipal Unitat – Argentona per la 
República 
Sra. Sílvia Triadó Colominas, representant del Club Esportiu Crazy Jumpers  
Sra. Montse Cacho i Jiménez, representant del Club Esportiu Crazy Jumpers 
Sr. Iu Claus i Soria, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d’Argentona 
Sr. Benito Rodríguez i Claverias, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d’Argentona 
Sr. Joan Martín Garachana, representant grup municipal Tots per Argentona 
Sr. Blai Abelló Boix, representant del grup municipal PSC-PC 
Sr. Josep M. Escolano Parareda, representant de l’Handbol Club Laietà Argentona 
Sr. Francesc Valera Calvo, representant de l’Handbol Club Laietà Argentona 
  
Sr. Gil Mas Julià, tècnic d’Esports Ajuntament d’Argentona 
 
Excusen la seva assistència: Club Bàsquet Argentona i Club Argentona Bocs 
 
Essent les 18:30 hores s’inicia la sessió seguint amb el següent ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta anterior de data 14 de desembre de 2022 
 
El Sr. Benito Rodríguez demana al president si en l’acta pot constar el nom de la persona 
que fa algun comentari o pregunta, tal i com es feia abans. 
 
El Sr. president respon que es tindrà present aquesta demanda. 
 
Conegut pels assistents l’esborrany de l’acta número 4/2022, de data 14 de desembre de 
2022, s’aprova per unanimitat dels presents. 
 
2.  Despatx ordinari  
 
Per part del Sr. president informa als assistents sobre els robatoris que s’han patit a la zona 
esportiva i que l’Ajuntament està posant els recursos que disposa, encara que siguin pocs. 
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Continua explicant que s’han fet reunions amb diversos departaments implicats com Policia 
i Serveis Territorials, i s’ha treballat per trobar, no explicacions, sinó el perfil de les persones 
que circulen pels espais per a poder actuar en conseqüència.  
 
El Sr. president recorda que els vestidors no és el millor lloc per guardar objectes de valor, i 
a la pregunta sobre si es poden posar càmeres de vigilància respon que s’ha valorat però 
que no assegura tampoc que això pugui passar, la inversió no compensa l’efecte dissuasori 
ja que són professionals. És un tema complicat de controlar i demana la col·laboració de 
tothom. 
 
Com a segon punt, el Sr. president informa que el proper divendres a la tarda es farà entrega 
de les medalles d’honor a les noies del bàsquet, convida a tots els presents i a totes les 
entitats vinculades amb l’esport a fer l’acompanyament ja que van fer una fita històrica. 
 
El Sr. Gil Mas recorda que també s’està preparant una petita exposició commemorativa que 
estarà en un primer moment al Saló de Pedra i després es traslladarà a la biblioteca.   
      
3. Petició a les entitats esportives dels calendaris referents a l’ús d’instal·lacions 
esportives per a setmana santa 2023, estiu 2023, pretemporada 2023 i temporada 
2023-24 
 
En relació a les sol·licituds d’espais que necessitaran de cara a Setmana Santa, estiu, 
pretemporada i temporada 2023-2024, el Sr. president informa que ja està tot aprovat i 
concedit. 
 
El Sr. Gil Mas recorda que el calendari de Setmana Santa ja està tancat definitivament i enviat 
a totes les entitats; i que el termini de presentació de les necessitats d’espais per l’estiu, 
pretemporada i temporada de l’any vinent serà fins el 31 de març de 2023, amb el model 
normalitzat que trobaran a la pàgina web de l’Ajuntament. Demana a les entitats que siguin 
realistes perquè les instal·lacions són les mateixes de la temporada anterior. 
 
Es parla entre els assistents sobre la utilització del camp de futbol pel problema de la sequera 
d’aquest estiu i si es podrà regar o no, i sobre les restriccions en l’ús d’aigua per activitats 
lúdiques. 
 
4. Afectació de les Eleccions municipals 2023 
 
En aquest punt el Sr. president recorda que el dia 28 de maig hi ha eleccions, la qual cosa 
inhabilita el 27 i 28 els dos pavellons. Explica que ja es va enviar correus explicant que el 28 
segur que estan inhabilitats, i que Secretaria ha confirmat que el 27 també ho estaran per 
muntatge.  
 
En aquest moment s’obre un petit debat sobre la idoneïtat de fer les eleccions als pavellons 
o a les escoles municipals que els diumenges estan buides, o a altres col·legis alternatius.  
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5. Urgències 
 
No es presenta cap. 
 
6. Precs i Preguntes 
 
En aquest punt les entitats exposen els següents temes: 
 
Sobre les pilotes que estan penjades al sostre, que els que fan el manteniment no les baixen, 
i que és material bo i que necessiten. Igualment s’aprofita per comentar que les bombetes 
que han canviat s’han tornat a fondre. Es respon que intentaran posar solució a tots dos 
temes.    
 
Es parla entre els assistents sobre la possibilitat d’espais alternatius pels casals d’estiu, com 
les escoles. 
 
Es fa referència a la presentació del l’Handbol Club Laietà Argentona, la qual va ser molt 
emotiva, un acte molt familiar, i es va fer el canvi en la presidència del Sr. Leandre Bonet i 
Clemente al Sr. Josep M. Escolano. S’obre un diàleg en relació a aquest acte. 
 
El debat deriva en la participació cada vegada més elevada de dones en esports com el 
handbol o futbol sala, etc., al municipi d’Argentona. 
 
Es demana si hi ha resposta a les preguntes de l’anterior consell sobre si es podran adaptar 
els llums del camp de futbol per tenir consum energètic de plaques, i es respon que no està 
previst.  
La segona pregunta és si està previst el canvi de gespa del camp de futbol ja que no surten 
als pressupostos, al igual que el seu manteniment, es respon que no està previst. 
La tercera pregunta és sobre les actuacions al sostre del pavelló, de les quals tampoc hi ha 
partida als pressupostos. 
 
Sobre aquestes demandes el Sr. president explica que a les demanades es va donar trasllat, 
que de cara al romanent es podran fer coses, però que grans partides no es podran executar 
perquè requereixen d’un treball previ. S’explica que s’ha fet una valoració amb Diputació de 
la il·luminaria del pavelló, que és una diagnosi de l’estat actual. 
 
En aquest moment també s’obre un petit debat sobre les goteres del pavelló     
 
Per últim es pregunta sobre l’estat de la piscina i com es porta el manteniment. El Sr. 
president respon que l’estat és el mateix que altres anys, que s’ha fet el manteniment 
necessari, i que estarà preparada quan toqui. Fa una crida al comentaris que es facin per les 
xarxes socials ja que inciten a fer més desperfectes i entrar allà on no toca. 
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S’obre un petit debat sobre el manteniment i avançament data d’obertura de la piscina, al 
igual que l’opció d’una segona piscina i altres comentaris relacionats amb els espais 
esportius possibles. 
 
Es pregunta si hi haurà representació de conserges tal i com es va quedar a l’últim consell, i 
s’explica que des de Recursos Humans no ho veuen possible, i es comenten problemes 
puntuals sobre el tema dels conserges.  
 
El Sr. president acomiada la sessió agraint l’assistència i la feina feta. 
 
I no havent-hi res més a tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió essent les 20.00 
hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a secretaria, en certifico. 
 
La secretària del Consell Vist i plau 
Lídia Díaz Molina El president 
 Joaquim Perejoan Hernández 
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